

BAD WEATHER ARRANGMENTS

Following typhoon / rainstorm arrangements apply to all activities organized by the Association: -

1. Typhoon Signal No.8 or above

- When Typhoon Signal No.8 or above is hoisted within TWO hours prior to a scheduled outdoor / indoor activity, such activity must be cancelled and will be re-scheduled; and
- As soon as the Typhoon Signal No. 8 is hoisted, all outdoor / indoor activities must be ceased immediately and participants must return home or take shelter in a safe place.
- Re-scheduling of activity will be announced by our staff in-charge in due course.

2. Black Rainstorm Warning

- When Black Rainstorm Warning is hoisted within TWO hours prior to a scheduled outdoor / indoor activity, such activity must be cancelled and will be re-scheduled. When Black Rainstorm Warning is hoisted during an outdoor activity, such activity must be ceased immediately and participants must remain in or go to the nearest shelter in a safe place.
- As advised by the Government, people should take shelter in a safe place during a Black Rainstorm Warning. Therefore, if the Black Rainstorm Warning is hoisted when the indoor activity are already in progress, that activity will continue unless otherwise announced by the Association.
- If the warning is still in force when the activity ends, participants are advised to stay at the activity venue for their own safety until the warning has been removed or the traffic and weather conditions have been improved.
- Re-scheduling of activity will be advised by our staff in-charge in due course.

3. Typhoon Signal No.3 or below / Yellow & Red Rainstorm Warning

- When Typhoon Signal No.3 or below / Yellow or Red Rainstorm Warning is hoisted within TWO hours prior to a scheduled outdoor / indoor activity, such activity will be held as scheduled. No supplementary class will be arranged.

Remarks:

- Parents should decide on their own accord whether their children would participate in our activities under various weather and traffic conditions.
- If the above stated procedures are not followed, no supplementary class will be arranged for absence.

惡劣天氣安排

除特別聲明外，如活動舉行前 2 小時天文台發出以下警告信號，有關安排如下：

1. 八號或以上颱風警告訊號

- 倘若活動當日天文台於活動開始前兩小時內，懸掛八號或以上颱風警告訊號，當日全日活動即告取消；又
- 當八號颱風訊號懸掛後，正在舉行的活動亦會即時取消。參加者應立即停止任何活動，並立即回家或到安全的地方暫避。
- 如活動取消，本會職員將隨後通知參加者有關補課/補考安排。

2. 黑色暴雨警告訊號

- 倘若活動當日天文台於活動開始前兩小時內，發出黑色暴雨警告訊號，當日全日活動即告取消。
- 倘若黑色暴雨警告訊號在活動期間內發出，除非會有危險，否則室內活動將會繼續進行。若黑色暴雨警告訊號在室內活動完結後仍然生效，參加者亦應留在活動地點，直至警告取消、天氣及交通情況許可才離開。
- 如活動取消，本會職員將隨後通知參加者有關補課/補考安排。

3. 三號或以下颱風訊號 / 黃色或紅色暴雨警告訊號生效

- 倘若活動當日天文台於活動開始前兩小時內，發出三號或以下颱風訊號 / 黃色或紅色暴雨警告訊號，所有未舉行或正在舉行的活動將繼續舉行，將不設補課/補考。

備註：

- 家長須因應子女的個人情況、實際天氣、交通等情況，決定應否讓子女出席本會舉辦之活動。
- 如學員家長並非按照上述安排而自行放棄進行有關活動，本會有權不作補課/補考。